
         Obecní úřad Ostředek;     Ostředek 60;      257 24 Chocerady                        

                         
              ZÁPIS č 14 / 2008 z veřejného zasedání 
                      Zastupitelstva Obce Ostředek

                                     Dne :   15. 11. 2008   od  19,00 hodin          

Přítomni:  Ing. Jiří Škvor, Ing. Vladimír Jíša, JUDr. Karel Tamme, Jindřich Nenáhlo, 
                   Libuše Drožová, Jan Šramota, Ivana Koudelková
                   Občané dle prezenční listiny uložené na OÚ.

Hlavní body jednání :

1. Jindřich Nenáhlo – zahájil veřejné zasedání OZ a seznámil přítomné s programem.

2. Ing.Vladimír Jíša – seznámil přítomné se zápisy Zastupitelstva obce od veřejného 
zasedání 7.3.2008 do 22. 10. 2008 včetně

  
3. Ing.Jiří Škvor – likvidace a svoz TKO – změna spočívá v tom, že z finančních důvodů 
přecházíme od TS Benešov k firmě AVE Čáslav – rozdíl v ceně téměř 100 tis. Kč. 

4. Ing.Jiří Škvor – dotace rok 2008 – Mžížovice rybník 
                                                     Mžížovice komunikace
                                                     Třemošnice hřiště / 1.část
                                                     Ostředek střecha OÚ
           dotace schválené na rok 2009 – Třemošnice, Ostředek, Mžížovice 
                                                                    /drobné sakrální objekty/

                                                              Ostředek ubytovací kapacity
           dotace podané žádosti na rok 2009 – Třemošnice hřiště /  2.část
               připravované žádosti 2009 – Ostředek hřbitov
                                                              Ostředek centrální část včetně komunikace
                                                              Ostředek rekonstrukce OÚ, knihovna, školka

                                                                          Ostředek hřiště /  2.část
                                           na podzim 2009 – Třemošnice spolkový dům /rekonstrukce školy/ 

           
5. Ing.Jiří Škvor – záchranná služba v Ostředku od května 2009
                          - zahájení změny ÚP ( úpodklady se začnou přiúpravovat od prosince 08)
                          - projekt na vodovod ( v současnosti se řeší zkušební vrty)
                          - řešení hlavní trasy plynofikace pro průmyslovou zónu přes centrální 
                             část Ostředku
                          - řešení komunikace BN – Ostředek – Sázava ( objízdná trasa 
                             ve stávajícím projektu neřešena – OZ nesouhlasí a bude připomínkovat 
                             společně s obcemi Vodslivy, Choratice, Xaverov – schůzka 26.11. 2008

6. JUDr. Karel Tamme – seznámení se záměrem firmy SYCOREX – projekt výstavby 
                                        závodu na zpracování starých pneumatik u Bělčic.



    

7. DISKUSE
Měchurová M. - ČOV v Ostředku / funkčnost / – je po opravě vyřešeno.  
Kobián Zd. - obecní komunikace včetně mostu před D 1 – hasiči Třemošnice 
                      provedli drobné opravy a nátěr konstrukce, zásadní řešení zatím 
                      není v silách obce.
Kapalová A. - D 1 - protihlukové stěny nefungují - ochrana proti hluku v Ostředku,  

                                   Třemošnici, Bělčicích – stěny nebyly zkolaudovány, bylo 
                                   připomínkováno rozšíření dálnice D 1, řešení celé D 1 dle vlády 
                                   až po roce 2015.
            Nerad M. ml. – rybník Mžížovice protéká voda skrz hráz – proběhlo odborné
                                     posouzení a schválení „Podblanickým Ekocentrem“.

Neradová Vl. – cesty v Ostředku, prohrnování a zimní posyp – týká se to všech osad 
Nerad F.           Obce Ostředek, nejsou soukromé osoby s traktorem, které by si  
                         vzaly na starost včasnou ranní údržbu v jednotlivých částech, 
                         zatím je řešeno prostřednictvím SPZV Ostředek. 

            Lejček M. - budoucnost dětí – školka – bude se připravovat projekt na přístavbu 
                                školky u OÚ, záleží na dotačních titulech.
            Škvor J. ml. - problém hlučnosti není ve špatných stěnách, ale vidí jej v povrchu 
                                  z betonu (panely) – to je otázka pro ředitelství dálnic, nikoliv pro OÚ.

    Schůze byla pro velkou hlučnost fotbalistů ukončena ve 21.00 hodin.

Zápis provedl a přepsal: ing. Vladimír Jíša             
                                                                                                                                 
                                                                                                         V Ostředku dne :15. 11. 2008


